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محمد جواد عسکری مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق؛

رکوردزنی شرکت سنگ آهن مرکزی در انباشت بدهی در سه سال گذشته
محمد جواد عسکری با حضور درجمع  اعضای ستاد انتخاباتی دکتر پزشکیان و اصلاح طلبان شهرستان بافق  پای سخنان ، نظرات ، پیشنهادات و
انتقادات آنان نشست <br&#47;>در این دیدار اعضای ستاد دکتر پزشکیان بر لزوم وفاق و همدلی در بین مسئولین شهر تاکید کردند و آمادگی خود را

جهت هر گونه همکاری و حمایت از محمد جواد عسکری اعلام نمودند.

به گزارش خبرنگار گروه صنعت و تجارت خبرگزاری گزارش خبر؛ در این نشست؛ مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق با ابراز خشنودی از حضور در
جمع کسانی که با ابراز لطف ، همدلی و پشتیبانی خود موجبات شکل گیری امید در کشور و زمینه سازی برای ایجاد دولت وفاق و ملی را فراهم کردند
گفت : تمام تلاش بنده در مجموعه شرکت سنگ آهن این است که به دور از چند دستگی و با حمایت همه دوستداران بافق؛ شرکت سنگ آهن مرکزی

بافق را به جایگاه اصلی خود باز گردانم.

عسکری با بیان اینکه رمز موفقیت در این کار حل معضلاتی است که ما در شرکت هر لحظه و هر روز با آن روبرو هستیم ؛ افزود : شرکت سنگ آهن در
حال حاضر ۳۰هزار میلیارد تومان بدهی دارد و سندهای مالی ۸ماه گذشته زیان هزار و دویست میلیارد تومان را نشان می دهد.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق در خصوص اتفاقات زیرپوستی که در شهر در حال وقوع است بیان داشت : بنده متولی یک مجموعه اقتصادی
هستم و باید به کارمندان ، کارگران و ذی نفعان خود جوابگو باشم دلم می سوزد که وضعیت شرکت را به جایی رساندند که هر لحظه امکان هر گونه

رخداد و اتفاق ناگواری است.

عسکری گریزی هم به اتفاقات شهر در زمان تصدی این مسئولیت در گذشته زد و افزود : افرادی که در زمان مسئولیت بنده در گذشته خیابانها را می
بستند ، تجمع غیر قانونی میکردند و جلو من ایستادند در سه سال گذشته کجا بودند و چرا مطالبه نکردند و در مقابل انحرافات نایستادند.

وی با اشاره به اینکه در یک ماه گذشته بنده با کمک هیات مدیره جدید و موافقت مدیر صندوق بازنشستگی فولاد کشور ۸هزار میلیارد تومان به سرمایه
شرکت سنگ آهن اضافه نموده ام از جلوگیری از حیف و میل بیت المال در فروش محصول گندله سازی سخن گفت و افزود : محصول گندله را بر پایه
۴میلیون و ۲۰۰هزار تومان میفروختند که همین عامل باعث انباشت زیان میشد که با بازنگری در فروش این مبلغ را به ۵میلیون و ۳۸۰هزار تومان در

هر تن رساندم و از زیان انباشته جلوگیری کردم.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق به وام ۹هزار و ۸۰۰میلیارد تومانی اخذ شده در چند سال گذشته هم اشاره کرد و گفت : سنگ آهن تعهدی
مبنی بر اجرای فاضلاب شهری یزد ایجاد نموده که سرمایه ای بالغ بر ۲۲هزار میلیارد تومان نیاز دارد.

وی با بیان اینکه از وام اخذ شده مبلغ هزار میلیارد تومان به فاضلاب شهری یزد پرداخت شده افزود : هنوز ۲۱هزار میلیارد تومان بابت اجرای فاضلاب
شهری یزد بدهکاریم

عسکری در خصوص طرح آهن اسفنجی بافق نیز گفت : این طرح نیاز به سرمایه ای بالغ بر ۱۸هزار میلیارد تومان دارد که تاکنون بیش از ۲هزار میلیارد
در این زمینه هزینه شده است و برای اتمام این پروژه مبلغی بالغ بر ۱۵هزار میلیارد تومان نقدینگی نیاز داریم.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق؛ در ادامه با بیان اینکه وام اخذ شده کارمزدی بالای ۳۸درصد را برای شرکت داشته است بیان داشت : از محل
این وام هزار میلیارد به فاضلاب شهری یزد ، دو هزار میلیارد به آهن اسفنجی و ۵هزار میلیارد آن به حقوق و دستمزد اختصاص داده شده که در تلاشیم

با تولید منظم و ساماندهی هزینه ها نسبت به پرداخت این بدهی اقدام کنیم

وی خاطر نشان کرد که اگر ما در امر تولید با وقفه ای روبرو نشویم و آرامش بر شرکت و شهرستان حاکم باشد انشالله میتوانیم در کنار هم این شرکت
عظیم اقتصادی را در یک سال آینده به جایگاه خود بازگردانیم.


